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Protokół Nr 20/2007
z  posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska

Rady Miasta Krakowa
odbytego 8 października  2007 r.

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Grzegorz Stawowy -  Przewodniczący
Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  udział wzięli członkowie Komisji
wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1, Wiesław Starowicz  – Zastępca Prezydenta
Miasta Krakowa, Jacek Bonenberg – Politechnika Krakowska Magdalena Jaśkiewicz –
Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego, Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału
Kształtowania Środowiska, Stanisława Górska – Dyrektor Wydziału Architektury
i Urbanistyki, Joanna Niedziałkowska – Zastępca Dyrektora Krakowskiego Zarządu
Komunalnego  oraz inni zaproszeni goście. Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Przewodniczący Komisji o godz.15.30 po stwierdzeniu quorum, otworzył posiedzenie
Komisji witając członków Komisji oraz gości.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1. Informacja Prezydenta Miasta na temat budowy stacji telefonii komórkowej.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących włączenia

terenów zielonych przy Placu Inwalidów w Krakowie do Parku Krakowskiego   (druk nr
331),

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Browar
Lubicz'' (druk nr 345),

c)  ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przyśpieszenia
działań w zakresie planowania przestrzennego  (druk nr 348).

3. Prezentacja projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru  ''Ruczaj-Zaborze'' (druk nr 355).

4. Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
"Ruszcza".

5. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
6. Oświadczenia i komunikaty.

Ad.1
 Informacja Prezydenta Miasta na temat budowy stacji telefonii komórkowej.

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Informację na temat budowy stacji telefonii komórkowej przedstawił Jacek Bonenberg –
Politechnika Krakowska, Wydział Inżynierii Środowiska.
W dyskusji  udział wzięli: Grażyna Fijałkowska, Włodzimierz Pietrus, Grzegorz Stawowy,
Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska, Wojciech
Kozdronkiewicz, Jacek Bonenberg.
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Grażyna Fijałkowska zaproponowała wystąpić z wnioskiem  do Prezydenta Miasta
o wprowadzenie zakazu montowania wieży telefonii komórkowej na obiektach szkolnych.
W obecności 7 członków Komisji  - Komisja w głosowaniu 1 głosem za, przy 2 przeciw, 4
wstrzymujących się  - wniosek nie został przyjęty.

Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących włączenia
terenów zielonych przy Placu Inwalidów w Krakowie do Parku Krakowskiego   (druk nr 331),

Projekt uchwały przedstawił Paweł Klimowicz – Przewodniczący Rady Miasta Krakowa.
W obecności 8 członków Komisji – Komisja 6 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących
się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania
dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących włączenia terenów zielonych przy Placu
Inwalidów w Krakowie do Parku Krakowskiego -  druk nr 331 (Opinia Nr60/07
z 8 października 2007r.)

a)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Browar
Lubicz'' (druk nr 345),

Omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru ''Browar Lubicz'' dokonała Ewa Sośnicka – Biuro Planowania
Przestrzennego.
Grzegorz Stawowy zaproponował przyjąć pozytywną opinię do projektu planu z poprawkami:
w zakresie podniesienie ilości miejsc parkingowych do poziomu:
- min. 5 miejsc na 1000 m kw.
- min. 15 miejsc na 100 zatrudnionych
W obecności 8 członków Komisji – Komisja w głosowaniu 4 głosami za, przy 0 przeciw, 4
wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  według druku nr 345
z poprawkami jak wyżej (Opinia Nr 61/07 z 8 października 2007r.).

b)ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przyśpieszenia
działań w zakresie planowania przestrzennego  (druk nr 348).

Projekt uchwały przedstawił Grzegorz Stawowy. 
W dyskusji udział wzięli: Barbara Mirek-Mikuła, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura
Planowania Przestrzennego, Grzegorz Stawowy, Łukasz Osmenda.
W obecności 8 członków Komisji – Komisja 4 głosami za, przy 0 przeciw, 4 wstrzymujących
się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania
dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przyśpieszenia działań w zakresie
planowania przestrzennego   - druk nr 348 (Opinia Nr 62 /07 z 8 października 2007r.)

Ad.3
 Prezentacja projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru  ''Ruczaj-Zaborze'' (druk nr 355).

Projekt planu przedstawiła Ewa Gruszczyńska  - projektant planu.
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W dyskusji j udział wzięli: Marta Suter, Łukasz Osmenda, Barbara Ślipczyńska – mieszkanka
ulicy Nowoobozowej, Grzegorz Stawowy, Ewa Gruszczyńska, Kazimierz Goras – Biuro
Planowania Przestrzennego.
Grzegorz Stawowy zaproponował odbycie wizji lokalnej w terenie i  zaopiniowanie projektu
uchwały po rozpatrzeniu przez zespół.

Ad.4
 Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
"Ruszcza".

Omówienia planu dokonała Jolanta Czyż – projektant planu Biuro Planowania 
Przestrzennego.
W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus, Jolanta Czyż, Grzegorz Stawowy.
Po dyskusji Grzegorz Stawowy zaproponował skierowanie projektu do zespołu Komisji
i zaopiniowanie po rozpatrzeniu przez zespół. Propozycja została przyjęta przez aklamację.

Ad.5
 Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.

Nie zgłoszono spraw bieżących.

Ad.6
 Oświadczenia i komunikaty.

Brak

   Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie
19.00 zamknął posiedzenie Komisji.

  Grzegorz Stawowy

          Przewodniczący Komisji

Protokołowała:

B.Czepiec


